



A TRANSFORMED MIND

Be Transformed, Part 2
Pastor Andy Wood
June 1–2, 2024

Bible verses to study: Romans 12:1-2.

Bible verses to memorize: Romans 12:4-8.

“Therefore, I urge you, brothers, in view of God's mercy, to offer your bodies as living sacrifices, holy and pleasing to God—this is your spiritual act of worship. Do not conform any longer to the pattern of this world, but be transformed by the renewing of your mind. Then you will be able to test and approve what God's will is—his good, pleasing and perfect will. For by the grace given me I say to every one of you: Do not think of yourself more highly than you ought, but rather think of yourself with sober judgment, in accordance with the measure of faith God has given you.”

Romans 12:1–3 (NIV84)

Conformed vs. Transformed

- | | |
|----------------|--|
| • Squeezed | • _____ |
| • External | • Internal (character, essence, personality) |
| • Modification | • _____ |

THE WAY TO A TRANSFORMED MIND:

1. Start with God's dream.

- God's dream is always connected to God's design.

2. Dial up the _____.

- There is no renewal without renovation.
- There is no renovation without _____.

“The weapons we fight with are not the weapons of the world. On the contrary, they have divine power to demolish strongholds. We demolish arguments and every pretension that sets itself up against the knowledge of God, and we take captive every thought to make it obedient to Christ.”

2 Corinthians 10:4–5 (NIV84)

3. Boldly pursue _____.

“For who has known the mind of the Lord that he may instruct him?” But we have the mind of Christ.

1 Corinthians 2:16 (NIV84)

“What, then, shall we say in response to this? If God is for us, who can be against us? He who did not spare his own Son, but gave him up for us all—how will he not also, along with him, graciously give us all things?”

Romans 8:31–32 (NIV84)

Get involved at
Saddleback Church!



1. empowered 2. renovation 3. intensity
4. demolition 5. truth



轉化的心思意念

轉化生命 (二)

胡安迪牧師

2024年6月1-2日

研習經文：羅馬書 12 章 1-2 節

背誦經文：羅馬書 12 章 4-8 節

「所以，弟兄們，我以神的憐憫勸你們，要把身體作為活祭獻上，這祭是聖潔的，是神所喜歡的；這是你們理當獻上的敬拜。不要效法這個時代，反而要藉著心意更新，讓自己被改變過來，使你們可以察驗甚麼是神的旨意，即甚麼是那美善的、神所喜歡的、完全的事。我藉著神賜我的恩典，對你們各人說：不要對自己評價過高，超過所應有的評價，倒要按著神量給各人的信心，中肯地評價自己。」

羅馬書 12:1-3 (新漢語譯本)

「效法」相對於「轉化」

- 被擠壓
- 外在外在的
- 修改
- 被_____能力
- 內在的 (品格、本質、性格)
- _____

轉化心思意念的方式：

1. 始於上帝的夢想

- 上帝的夢想，總與祂的設計相連

2. 加強_____

- 沒有改造、就沒有更新
- 沒有_____、就沒有改造

「因為我們作戰所用的兵器，不是屬於這世界的，而是在神面前有能力的，可以攻陷堅固的堡壘，攻破詭辯，和做來阻擋人認識神的一切高牆，並且把一切心意奪回來，順服基督。」

哥林多後書 10:4-5 (新譯本)

3. 勇敢地尋求_____

「誰曾知道主的心去教導他呢？」但我們是有基督的心了。

哥林多前書 2:16 (和合本)

「既是這樣，還有甚麼說的呢？神若幫助我們，誰能敵擋我們呢？神既不愛惜自己的兒子為我們眾人捨了，豈不也把萬物和他一同白白地賜給我們嗎？」

羅馬書 8:31-32 (和合本)

投身參與
馬鞍峰教會！



1. 賦予 2. 更新 3. 力度 4. 拆除 5. 真理